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БЕОГРАД -Председник Демократске странке Србије (ДСС) Војислав Коштуница оценио
је данас да је запањујућа и за демократски поредак поражавајућа чињеница да је на
хиљаде гласачких листића пронађено на улици и оценио да то говори да је дошло до
грубих крађа на изборима.

  

"Од Републичке изборне комисије (РИК) и надлежних државних органа захтевамо да у
најхитнијем року дају прецизан одговор откуд се на хиљаде изборних листића нашло на
улици. Исто тако од РИК-а захтевамо хитно објашњење како је могуће и ко је одговоран
што је штампано 261.000 више изборних листића за изборе на Косову и Метохији", навео
је Коштуница у писаној изјави.

  

Коштуница, који је био и председнички кандидат ДСС-а на изборима 6. маја, је додао да
нико не може и не сме да се поиграва и да поткрада народну вољу.

  

"Зато одговори надлежних органа морају бити потпуно јасни и брзи", рекао је
Коштуница.

  

Лидери Српске напредне странке Томислав Николић и Александар Вучић одржали су
раније данас конференцију за новинаре на којој су изнели тврдње да су избори
нерегуларни, да је било крађе гласова и показали врећу са гласачким листићима за које
тврде да су пронађени у контејнеру након што су замењени унапред припремљеним
листићима на којима су заокружени кандидати владајућих странака. 

  

(Бета)
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